


بِسْمِ اللّهِ الرَّحْْنِ الرَّحِيمِ 
لَةِ الْقَدْرِ  إِنََّّ أَنزَلْنَاهُ فِ لَي ْ
لَةُ الْقَدْرِ  وَمَا أَدْراَكَ مَا لَي ْ

لَةُ الْقَدْرِ خَيٌْْ مهِنْ أَلْفِ شَهْرٍ  لَي ْ
رَبّهِِم مهِن كُلهِ أَمْرٍ تَ نَ زَّلُ الْمَلََئِكَةُ وَالرُّوحُ فِيهَا بِِِذْنِ 

سَلََمٌ هِيَ حَتََّّ مَطْلَعِ الْفَجْرِ 
In the name of Allah—the  Merciful, the Beneficent

Surely We revealed it on Laylatul Qadr.

And what will make you comprehend 

what the Laylatul Qadr is?

Laylatul Qadr is better than a thousand months.

The angels and the Spirit descend in it 

by the permission of their Lord for every affair,

Salaam! It is till the break of the morning.



COMMON A'MAAL FOR LAYLATUL QADR

19TH, 21ST & 23RD NIGHTS

Ghusl

Before Maghrib,

so that the prayers are 
performed with it.

(Wudhoo is also required)



19TH 21ST 23RD NIGHTS

• Prayers 2 (1x2)

After Surat al-Hamd

Surat al-Tawhid x 7



REPEAT X 70

ِِ أَسْتَ غْفِرُ اللََّّ وَ أتَُ  ُُ إِليَْ وب
I seek the forgiveness of Allah 

and return to Him.



WITH THE HOLY QUR'AN OPEN BEFORE YOU

SAY

زَلِ اللَّهُمَّ إِنّهِ أَسْألَُكَ بِكِتَابِكَ الْمُن ْ 
ِِ اسُْْكَ الَْْكْبََُ  ِِ وَ فِي وَ مَا فِي

ى وَ أَسْْاَؤُكَ الْْسُْنََ وَ مَا يُُاَفُ وَ يُ رْجَ 
أَنْ تََْعَلَنَِ مِنْ عُتَ قَائِكَ مِنَ النَّارِ 

O Allah! 

I seek You, by Your  revealed Book;

And whatever there is in the Book;

And  in it is Your Great name;

And Your Good names;

And that which is to be feared and hoped for 

that you make me among Your freed from the fire!



With the Holy Qur'an on your Head

Say

اللَّهُمَّ بَِقهِ هَذَا الْقُرْآنِ 
 ِِ ُِ بِ وَ بَِقهِ مَنْ أَرْسَلْتَ

 ِِ ُِ فِي وَ بَِقهِ كُلهِ مُؤْمِنٍ مَدَحْتَ
 بَِقهِكَ مِنْكَ وَ بَِقهِكَ عَلَيْهِمْ فَلَ أَحَدَ أَعْرَفُ 

O Allah! By this Quran!

And by him upon whom You revealed it! 

And by every believer You praised in it! 

And by Your right on them! 

For no one knows Your right better than You!



REPEAT X 10

بِكَ يََ اللَُّّ 
تبارك و تعالي

By You, O Allah



X 10

دٍ  بِحَُمَّ
 ِِ ِِ وَآلِ ُ عَلَيْ صَلَّى اللَّّ



X 10

بِعَلِىهٍ 
عليِ السلَم



X 10

بِفَاطِمَةَ 
عليها السلَم



X 10

بِِلَْْسَنِ 
عليِ السلَم



X 10

بِِلْْسَُيِْ 
عليِ السلَم



X 10

يِْ نِ الْْسَُ بِعَلِىهِ بْ 
عليهما السلَم



X 10

دِ بْ  نِ عَلِىهٍ بِحَُمَّ
عليهما السلَم



X 10

َُُمَّ بَِعْفَرِ بْ  دٍ نِ 
عليهما السلَم



X 10

رٍ  جَعْفَ بِوبسَى بْنِ 
عليهما السلَم



X 10

نِ مُوبسَىبِعَلِىهِ بْ 
عليهما السلَم



X 10

دِ بْ  نِ عَلِىهٍ بِحَُمَّ
عليهما السلَم



X 10

َُُمَّ بِعَلِىهِ بْ  دٍ نِ 
عليهما السلَم



X 10

ىهٍ نِ عَلِ بِِلَْْسَنِ بْ  عليهما السلَم



X 10

ةِ  بِِلْْجَُّ
عليِ السلَم

by Your Testament, i.e. the Imam of the Era



RECITE               19TH,21ST & 23RD

عا را ا  أَمْلِكُ لِنَ فْسِى نَ فْ اللَّهُمَّ إِنّهِ أَمْسَيْتُ لَكَ عَبْدا دَاخِ 
هَا سُوبءا أَشْهَ  دُ بِذَلِكَ عَلَى وَ ا  ضَرها وَ ا  أَصْرِفُ عَن ْ

صَلهِ تِى وَ قِلَّةِ حِيلَتَِّ فَ نَ فْسِى وَ أَعْتََِفُ لَكَ بِضَعْفِ قُ وبَّ 
دٍ وَ أَنِْْزْ لِ  َُُمَّ دٍ وَ آلِ  َُُمَّ يعَ عَلَى   مَا وَعَدْتَنَِ وَ مَِِ

لَةِ الْمُؤْمِنِيَ وَ الْمُؤْمِنَاتِ مِنَ الْمَغْفِ  ِِ هَذِهِ اللَّي ْ رَِِ 
O Allah, I affirm at the approach this night that I am Your humble servant, who 

possess no control over my own benefit or harm, nor am able to turn away any 

harm from myself. I affirm this with regard to myself, confessing before You the 

weakness of my powers and the meagerness of my devices. So send salutations 

on Muhammad and the Family of Muhammad and fulfil what You have 

promised me and all the faithful, men and women, concerning Your forgiveness 

during this night



تَنَِ فَإِنّهِ عَ  كِيُ الضَّعِيفُ بْدُكَ الْمِسْكِيُ الْمُسْتَ وَ أَتِْْمْ عَلَىَّ مَا آتَ ي ْ
تَنَِ وَ ا  نَِ نََّسِيا لِذكِْرِكَ فِيمَا أَ الْفَقِيُْ الْمَهِيُ اللَّهُمَّ ا  تََْعَلْ  وْلَي ْ

تَنَِ  حْسَانِكَ فِيمَا أَعْطيَ ْ إِنْ وَ ا  آيِسا مِنْ إِجَابتَِكَ وَ غَافِلَ لِِِ
ِِ سَرَّاءَ أَوْ ضَرَّاءَ  ٍِ أَوْ رخََاءٍ أَوْ عَ أَبْطأََتْ عَنَهِ  افِيَةٍ أَوْ أَوْ شِدَّ

عَاءِ بَلَءٍ أَوْ بُ ؤْسٍ أَوْ نَ عْمَاءَ إِنَّكَ سَِْ  يعُ الدُّ
And make complete what You have granted me! For indeed I am Your servant, 

poor, indent, weak, needy and lowly!

O Allah, make me not one who forgets You while enjoying Your gifts, or is 

oblivious of Your kindness while benefiting from it, or one who has no hope that 

You will answer his petition when it takes its time to be answered! (This I ask for 

all times)—times of ease and distress, hardship and prosperity, welfare and 

affliction, destitution and bliss! Indeed, You hear all supplications!



ZIYARAT OF IMAM HUSAYN (A.S.)

19TH 21ST 23RD

An angel calls from the Throne 

on the seventh sky

"Allah, the Benevolent forgives him, 

who performs the Ziyarat of the grave of Imam Hussain (a.s.)."



19th, 21st & 23rd

• Prayers 100 (50x2)

After Surat al-Hamd

Any Surat



19th, 21st & 23rd

Dua Joshan Kabeer

دعا جوبشن كبيْ



19TH 

• Repeat x 100

ِِ أَسْتَ غْفِرُ اللََّّ رَبّهِ وَ  ُُ إِليَْ أتَُوب
I seek the forgiveness of Allah, 

my Lord, and I return to Him



19TH

Repeat x 100

الْمُؤْمِنِيَ اللَّهُمَّ الْعَنْ قَ تَ لَةَ أَمِيِْ 

O Allah, banish from Your mercy 

the assassins of the Commander of the Faithful!



RECITE             19TH,  21ST & 23RD

رُ مِنَ الَْْمْرِ اللَّهُمَّ اجْعَلْ فِيمَا تَ قْضِى وَ ت ُ  الْمَحْتُوبمِ وَ قَدهِ
لَةِ الْقَدْرِ فِيمَا تَ فْرُقُ مِنَ الَْْمْرِ الْْكَِي ِِ ليَ ْ مِنْ أَنْ تََْعَلَنَِ مِ 
اجِ بَ يْتِكَ الْْرََامِ الْمَبَُْ  هُمْ حُجَّ مْ الْمَشْكُوبرِ سَعْيُ هُ ورِ حَجُّ

ِِ طاَعَتِكَ نْ تُطِيلَ الْمَغْفُوبرِ ذُنوببُّمُْ وَ أَسْألَُكَ أَ   وَ عُمُرِى 
ِِ رِزْقِى يََ أَرْحَمَ  عَ لِ  يَ تُ وَبسهِ الرَّاحِِْ

O Allah, among the certain, inevitable and irrevocable matters that You ordain

and decree on the Night of Qadr, write me among the pilgrims of Your sacred

House whose Hajj is graced with acceptance and whose endeavor is

appreciated, who are forgiven their sins and absolved of their misdeeds. And

appoint for me, in what You decree and ordain, a long life in obedience to You,

and expand my provision. O Merciful of the merciful.



19TH, 21ST & 23RD

رِيِم أَعُوبذُ بَِلَلِ وَجْهِكَ الْكَ 
قَضِىَ عَنَهِ شَهْرُ  رَمَضَانَ أَنْ يَ ن ْ

لَتَِّ هَذِهِ أَوْ يَطْلُعَ الْفَجْرُ مِنْ لَ  ي ْ
ِِ أَوْ تبَِعَةٌ تُ عَذهِ وَ لَكَ قِبَلِى ذَنْبٌ  بُنَِ عَلَيْ

I seek refuge in the glory of Your munificent Face lest the month of Ramadhan

should elapse or the morning of this night should dawn while there still

remains a sin or guilt on my part for which You will punish me.



19TH, 21ST & 23RD

ى مِنْ شَهْرِ رَمَضَانَ اللَّهُمَّ أَدهِ عَنَّا حَقَّ مَا مَضَ 
ِِ وَ  ُِ مِنَّا مَقْ اغْفِرْ لنََا تَ قْصِيْنَََّ فِي بُوبا  وَ تَسَلَّمْ

ى أنَْ فُسِنَا تُ ؤَاخِذْنََّ بِِِسْرَافِنَا عَلَ وَ ا 
وَ اجْعَلْنَا مِنَ الْمَرْحُوبمِيَ 

وَ ا  تََْعَلْنَا مِنَ الْمَحْرُومِيَ 
O Allah, restitute on our behalf the due rights of what is already past of the

month of Ramadhan. Forgive our lapses during it and receive it from us with

acceptance. Do not take us to task for our excesses against our own selves. Put

us among those who receive Your mercy; not with those who have been

deprived of it!



19TH, 21ST & 23RD

ِِ كِتَابِكَ الْ  زَلِ شَهْرُ رمََضَانَ اللَّهُمَّ إِنَّكَ قُ لْتَ  مُن ْ
ِِ الْقُرْءَانُ هُدًى لِلنَّ  دَىاسِ وَ بَ يهِنَاتٍ مِنَ اهُْ الَّذِى أنُْزِلَ فِي

مِنَ الْقُرْآنِ ِِ رمََضَانَ بِاَ أَنْ زَلْتَ فِيوَ الْفُرْقَانِ فَ عَظَّمْتَ حُرْمَةَ شَهْرِ 
لَةِ الْقَدْرِ  ُِ بِلَي ْ وَ خَصَصْتَ

O Allah, You have said in Your revealed Book, “The month of Ramadhan is that in

which the Quran was sent down as guidance to mankind, with manifest proofs of

guidance and the criterion.” Thus have You exalted the sanctity of the month of

Ramadhan by virtue of Your sending down the Quran in it, and singling it out for

the LaylatulQadr,



19TH, 21ST & 23RD

مُ شَهْرِ رمََضَ أَلْفِ شَهْرٍ اللَّهُمَّ وَ هَذِ وَ جَعَلْتَ هَا خَيْْا مِنْ  انَ هِ أَيََّ
ِِ قَدْ تَصَرَّمَتْ وَ قَ قَدِ انْ قَضَتْ وَ  ُِ إِلَ مَا دْ صِرْتُ يََ إِهَِى مِنْ لَيَالِي

ِِ مِنَهِ وَ أَحْصَى لِعَدَدِ أَنْتَ  فَأَسْألَُكَ بِاَ هِ مِنَ الْْلَْقِ أَمَِْعِيَ أَعْلَمُ بِ
ِِ مَلَئِكَتُكَ الْمُقَرَّبوبنَ  الْمُرْسَلُوبنَ وَ أَنْبِيَاؤُكَ سَألََكَ بِ

which You have made better than a thousand months. O Allah, these are the days

of the month of Ramadhan that have passed and its nights that have elapsed! As

to the state toward which has been my transition during it, You know it better

than me, and You have kept a better account of its days than all the creatures put

together, so I beseech You by that by which Your angels near to You and Your

prophets and righteous servants have beseeched You



دٍ وَ آلِ وَ عِبَادُكَ الصَّالِْوبنَ أَنْ تُصَلهِىَ عَ  َُُمَّ دٍ وَ أَنْ تَ فُ لَى  كَّ َُُمَّ
ىَّ بِعَفْوِبكَ وَ أَنْ تَ تَ فَضَّلَ عَلَ بِرَحْْتَِكَ ةَ رقََ بَتَِّ مِنَ النَّارِ وَ تُدْخِلَنَِ الْْنََّ 

لَْْمْنِ ائِى وَ تَْنَُّ عَلَىَّ بِِ تَ قَرُّبِّ وَ تَسْتَجِيبَ دُعَ وَ كَرَمِكَ وَ تَ تَ قَبَّلَ 
أَعُوبذُ بِوَبجْهِكَ وَ ُِ لِيَ وْبمِ الْقِيَامَةِ إِهَِىيَ وْبمَ الْْوَْبفِ مِنْ كُلهِ هَوْبلٍ أَعْدَدْتَ 

قَ  مُ الْكَرِيِم وَ بَِلَلِكَ الْعَظِيمِ أَنْ يَ ن ْ ِِ وَ شَهْرِ رمََضَانَ وَ لَيَالِ ضِىَ أَيََّ ي
ِِ نِّ لَكَ قِبَلِى تبَِعَةٌ أَوْ ذَنْبٌ تُ ؤَاخِذُ  بِ

and righteous servants have beseeched You, send salutations on Muhammad and the

Family of Muhammad, to rescue me from hellfire and to admit me into paradise with

Your mercy, and to favour me with Your clemency and magnanimity. Bless my efforts to

obtain nearness to You; answer my supplications; and favour me with safety on the Day

of Fear from every terror that You have readied for the Day of Resurrection! My God, I

seek refuge with Your munificent Face and Your supreme majesty lest the days and

nights of the month of Ramadhan should elapse while there still remains a sin or guilt

on my part for which You will take me to task



دِىسَيهِدِى سَيهِدِى سَيهِ   َْْ تَ غْفِرْهَا لِ أَوْ خَطِيئَةٌ تُريِدُ أَنْ تَ قْتَصَّهَا مِنَهِ 
 َِ َِ إِا  أَنْتَ إِذْ ا  إِلَ  عَنَهِ إِا  أَنْتَ إِنْ كُنْتَ رَضِيتَ أَسْألَُكَ يََ ا  إِلَ

هْرِ فَازْدَدْ عَنَهِ  نَ يتَ عَنَهِ فَمِنَ الْ رِضًاوَ إِنْ  َْْ تَكُنْ رَضِ ِِ هَذَا الشَّ
ُ يََ أَ فَارْضَ عَنَهِ يََ  يَ يََ اللَّّ  يلَِدْ حَدُ يََ صَمَدُ يََ مَنْ  َْْ أَرْحَمَ الرَّاحِِْ

ُِ كُفُوبا أَحَدٌ وَ   َْْ يوبلَدْ وَ  َْْ يَكُنْ لَ
Or an offence for which You shall punish me. My Master, my Master, my Master!

I beseech You, O You besides whom there is no god, for there is no god except

You!

If You have been satisfied with me during this month, make me worthy of Your

greater satisfaction, and if You have not been satisfied with me, grant me Your

satisfaction from now on, O Most Merciful of the merciful! O Allah, O One, O

All-embracing, O You who neither begat, nor were begotten, and have no

equal!



REPEAT A LOT

 ِِ َ الْْدَِيدِ لِدَاوُدَ عَلَيْ لَمُ يََ كَاشِفَ يََ مُلَيهِ الضُّرهِ وَ  السَّ
َُ عَلَيْ  ُِ الْعِظاَمِ عَنْ أيَُّوب لَمُ أَىْ مُفَرهجَِ الْكُرَ هَمهِ ِِ السَّ

لَمُ أَىْ مُنَ فهِ  ِِ السَّ َُ عَلَيْ ِِ يَ عْقُوب لَمُ سَ غَمهِ يوبسُفَ عَلَيْ السَّ
دٍ كَ  َُُمَّ دٍ وَ آلِ  َُُمَّ ُِ أَنْ صَلهِ عَلَى  تُصَلهِىَ مَا أنَْتَ أَهْلُ

ُِ عَلَيْهِمْ أَمَِْعِيَ وَ افْ عَلْ بِّ مَ  ا أنَْتَ أَهْلُ
ُِ وَ ا  تَ فْعَلْ بِّ مَا أَنََّ أَهْلُ

O You, who made iron soft for David, may peace be to him. O You, who removed the

distress of Job, may peace be to him, and relieved him of the great agony! O You, who

relieved Jacob, may peace be to him, of his grief! O remover of the sorrow of Joseph,

may peace be to him, send salutations on Muhammad and the Family of Muhammad

in such wise as is worthy of You, and bless all of them, and treat me in the manner that

is worthy of You, not in the manner that I deserve to be treated.



RECITE           19TH, 21ST & 23RD

بِسْمِ اللّهِ الرَّحْْنِ الرَّحِيمِ 
لَةِ الْقَدْرِ  إِنََّّ أَنزَلْنَاهُ فِ لَي ْ
لَةُ الْقَدْرِ  وَمَا أَدْراَكَ مَا لَي ْ

لَةُ الْقَدْرِ خَيٌْْ مهِنْ أَلْفِ شَهْرٍ  لَي ْ
رٍ ذْنِ رَبّهِِم مهِن كُلهِ أَمْ تَ نَ زَّلُ الْمَلََئِكَةُ وَالرُّوحُ فِيهَا بِِِ 

سَلََمٌ هِيَ حَتََّّ مَطْلَعِ الْفَجْرِ 
In the name of Allah—the  Merciful, the Beneficent

Surely We revealed it on Laylatul Qadr.

And what will make you comprehend 

what the Laylatul Qadr is?

Laylatul Qadr is better than a thousand months.

The angels and the Spirit descend in it 

by the permission of their Lord for every affair,

Salaam! It is till the break of the morning.



19TH, 21ST & 23RD

REPEAT A LOT

ةِ بْ  نِ الَْْسَنِ اللَّهُمَّ كُنْ لِوَبليِهِكَ الْْجَُّ
ِِ وَ عَلَى ِِ صَلَوَباتُكَ عَلَيْ آبَِئِ

ِِ كُلهِ سَاعَةٍ ِِ هَذِهِ  اعَةِ وَ  السَّ
عَيْنا قَائِدا وَ نََّصِرا وَ دَليِلَ وَ وَليِها وَ حَافِظا وَ 

ُِ أَرْضَكَ  ُِ فِيهَاطَوْبعا وَ حَتََّّ تُسْكِنَ طَوِبيلَتُْتَهِعَ
O Allah, be at this hour, and at all times, the guardian, protector, leader, helper, 

guide, and informant of Your Vicegerent and Testament, the Son of al-Hasan—

may Your blessings be upon him and his ancestors—until the time that You 

establish him on Your earth with the people’s consent and grant him to prosper 

for a long lifetime.
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هَارِ وَ مُوبلِ  ِِ الن َّ ِِ اللَّيْلِ وَ يََ مُوبلِجَ اللَّيْلِ  هَارِ  مُُْرجَِ الْْىَهِ جَ الن َّ
بِغَيِْْ ىهِ يََ راَزِقَ مَنْ يَشَاءُ الْمَيهِتِ وَ مُُْرجَِ الْمَيهِتِ مِنَ الَْْ مِنَ 

ُ يََ  ُ يََ رَحْْاَنُ يََ اللَّّ ٍُ يََ اللَّّ ُ يََ اللَُّّ حِسَا ُ لَكَ  رحَِيمُ يََ اللَّّ  يََ اللَّّ
يَا وَ الْكِبَِْيََءُ وَ الْا ءُ الَْْسْْاَءُ الْْسُْنََ وَ الَْْمْثاَلُ الْعُلْ 

دٍ وَ  َُُمَّ دٍ أَسْألَُكَ أَنْ تُصَلهِىَ عَلَى  َُُمَّ  آلِ 
O You, who make the night pass into the day and make the day pass into the night!

O You, who bring forth the living from the dead and bring forth the dead from the

living!

O You, who provide whomever You wish without any reckoning!

O Allah, O All beneficent! O Allah, O All merciful! O Allah, O Allah, O Allah!

To You belong the Best Names, the loftiest descriptions,

and all supremacy and all the bounties!

I beseech You to send salutations on Muhammad and the Family of Muhammad,



ىتََْعَلَ أَنْ وَ  لَ هَذِهِ ِِ اسِْْ عَدَاءِ ِِ ةِ اللَّي ْ هَدَاءِ مَعَ رُوحِىوَ السُّ الشُّ
تُ بَاشِرُ قِينايَ لِ تَََبَ أَنْ وَ مَغْفُوبرًَِ إِسَاءَتِىوَ عِلهِيهِيَ ِِ إِحْسَانِّ وَ 

 ِِ كَّ يذُْهِبُ إِيماَنَّوَ قَ لْبِ بِ وَ لِ سَمْتَ قَ بِاَتُ رْضِيَنَِ وَ نَهِ عَ الشَّ
نْ يَاِِ آتنَِا َُ قِنَاوَ حَسَنَةً ِِ الْخِرَ ِِ وَ حَسَنَةً الدُّ الْْرَيِقِ نَّارِ العَذَا

نََّ وَ إِلَيْكَ لرَّغْبَةَ اوَ شُكْرَكَ وَ ذِكْرَكَ فِيهَاارْزقُْنَِ وَ  وْبفِيقَ وَ بةََ الِِْ الت َّ
ُِ وَف َّقْتَ لِمَا دالَ دٍ آلَ وَ َُُمَّ ِِ َُُمَّ لَمُ السَّ عَلَيْهِمُ وَ عَلَيْ

and to place my name this night among those of the felicitous, my spirit among those of

the martyrs, my good works in the Illiyn, and let my offences be forgiven. Give me a

conviction whereby You will dwell constantly in my heart, and a faith that will dispel all

doubts and make me pleased with whatever You have apportioned for me. Give us good in

this world and good in the Hereafter, and save us from the punishment of the burning Fire!

Grant me this night Your remembrance, gratitude toward You, longing for You, penitence,

and success in everything that You have granted success therein to Muhammad and the

Family of Muhammad, may peace be to him and them!
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لَةِ الْقَدْرِ وَ جَاعِلَهَا خَ  َُّ لَي ْ َُّ اللَّيْ يْْا مِنْ أَلْفِ يََ رَ لِ وَ شَهْرٍ وَ رَ
هَارِ وَ الْْبَِالِ وَ الْبِحَارِ وَ الظُّ  وَ الْْنَْ وَبارِ وَ الَْْرْضِ وَ لَمِ الن َّ

مَاءِ يََ بَِرِئُ يََ مُصَوبهِرُ يََ   يََ رَحْْاَنُ يََ حَنَّانُ يََ مَنَّانُ يََ اللَُّّ السَّ
ُ يََ قَ يُّوبمُ يََ  ُ يََ اللَّّ ُ يََ بَدِيعُ يََ اللَّّ ُ لَكَ الَْْ اللَّّ ُ يََ اللَّّ سْْاَءُ  اللَّّ

كَ بَِْيََءُ وَ الْا ءُ أَسْألَُ الْْسُْنََ وَ الَْْمْثاَلُ الْعُلْيَا وَ الْكِ 
َُُمَّ  دٍ وَ آلِ  َُُمَّ دٍ أَنْ تُصَلهِىَ عَلَى 

O Lord of the Night of Ordainment! O You, who have made it better than one

thousand months! O Lord of night and day, the mountains and the oceans, the

shadows and the lights, the earth and the heaven! O Maker, O Former, O

Compassionate One, O Benefactor! O Allah, O All beneficent! O Allah, O All

sustainer! O Allah, O Originator! O Allah, O Allah, O Allah! To You belong the Best

Names, the loftiest descriptions, and all supremacy and all the bounties! I beseech

You to send salutations on Muhammad and the Family of Muhammad,



 ِِ ى  عَدَاوَ أَنْ تََْعَلَ اسِْْ ِِ السُّ لَةِ  هَدَ هَذِهِ اللَّي ْ اءِ ءِ وَ رُوحِى مَعَ الشُّ
ِِ نا تُ بَاشِرُ رًَِ وَ أَنْ تَََبَ لِ يقَِيِِ عِلهِيهِيَ وَ إِسَاءَتِى مَغْفُوب وَ إِحْسَانِّ  بِ

كَّ عَنَهِ وَ  ِِ  تُ رْضِيَنَِ بِاَ قَسَمْتَ قَ لْبِ وَ إِيماَنَّ يذُْهِبُ الشَّ لِ وَ آتنَِا 
ِِ الْخِرَِِ حَسَنَةً  نْ يَا حَسَنَةً وَ  َُ النَّارِ الْْرَيِقِ وَ وَ قِنَاالدُّ عَذَا

وْببةََ الرَّغْبَةَ إِلَيْكَ وَ الِِْ ارْزقُْنَِ فِيهَا ذِكْرَكَ وَ شُكْرَكَ وَ  وَ نََّبةََ وَ الت َّ
وْبفِيقَ لِمَا َُُمَّ الت َّ دا وَ آلَ  َُُمَّ  ُِ لَمُ وَف َّقْتَ لَ دٍ عَلَيْهِمُ السَّ

and to place my name this night among those of the felicitous, my spirit among

those of the martyrs, my good works in the Illiyin, and let my offences be forgiven.

Give me a conviction whereby You will dwell constantly in my heart, a faith that will

dispel all doubts and make me pleased with whatever You apportion for me. Give

us good in this world and good in the Hereafter, and save us from the punishment

of the burning Fire! Grant me this night Your remembrance, gratitude toward You,

longing for You, penitence and success in everything that You have granted

success therein to Muhammad and the Family of Muhammad, may peace be to

him and them!
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Recite

•Chapter 29 - Ankaboot 

•Chapter 30 - Rome

•Chapter 44 - Dukhan

•Chapter 97 - Qadr  x 1000
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وَ جِسْمِىلِ أَصِحَّ وَ رِزْقِىِِ لِ أَوْسِعْ وَ عُمُرِىِِ لِ امْدُدْ اللَّهُمَّ 
ُُْنَِ الَْْشْقِيَاءِ مِنَ كُنْتُ إِنْ وَ أَمَلِىبَ لهِغْنَِ  بْنَِ اكْت ُ وَ الَْْشْقِيَاءِ مِنَ فَا

عَدَاءِ مِنَ  زَلِ الْمُ كِتَابِكَ ِِ قُ لْتَ فَإِنَّكَ السُّ رْسَلِ الْمُ نبَِيهِكَ عَلَىن ْ
ِِ صَلَوَباتُكَ  ِِ وَ عَلَيْ ُِ الْكِتَ أُمُّ عِنْدَهُ وَ يُ ثْبِتُ وَ يَشَاءُ مَااللَُّّ يَمْحُوبآلِ ا

O Allah, extend the span of my life and expand my provision. Grant

me health in body and enable me to attain my hopes, and should I

be one of the wretched, efface my name from the list of the

wretched and write me among the felicitous, for indeed You have

said in Your Book revealed to Your Prophet and Apostle, may Your

blessings be upon him and his Family, Allah effaces and confirms

whatever He wishes and with Him is the Mother of the Book.
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رُ فِيمَاوَ تَ قْضِىفِيمَااجْعَلْ اللَّهُمَّ  فِيمَاوَ مَحْتُوبمِ الْ الَْْمْرِ مِنَ تُ قَدهِ
لَةِ ِِ الْْكَِيمِ الَْْمْرِ مِنَ تَ فْرُقُ  وَ دُّ يُ رَ ا الَّذِىالْقَضَاءِ نَ مِ الْقَدْرِ لَي ْ

لُ ا  اجِ مِنْ تَكْتُ بَنَِ أَنْ يُ بَدَّ الْمَبَْوُرِ هَذَاعَامِىِِ الْْرََامِ يْتِكَ ب َ حُجَّ
هُمْ  هُمْ الْمُكَفَّرِ ذُنوببُّمُْ وبرِ الْمَغْفُ سَعْيُ هُمْ الْمَشْكُوبرِ حَجُّ وَ يهِئَاتَُمُْ سَ عَن ْ

رُ وَ تَ قْضِىفِيمَااجْعَلْ  رِزْقِىِِ لِ عَ تُ وَبسهِ وَ عُمْرِىتُطِيلَ أَنْ تُ قَدهِ
O Allah, I beseech You, with regard to the certain, inevitable and irrevocable

matters that You ordain and decree on the Night of Qadr, to write me among

the pilgrims of Your sacred House whose Hajj is graced with aacceptance and

whose endeavour is appreciated, who are forgiven their sins and absolved of

their misdeeds, and appoint for me, in what You decree and ordain, a long life

in obedience to You and expand my provision.
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ِِ بُطُ  ِِ ظهُُوبرهِِ وَ يََ ظاَهِرا  ِِ يََ بَِطِنا  وبنِ
يَُْفَىليَْسَ وَ يََ بَِطِنا

وَ يََ ظاَهِرا ليَْسَ يُ رَى 
لُغُ  ِِ مَوْبصُوبفٌ يََ مَوْبصُوبفا ا  يَ ب ْ نُوبنتَِ بِكَي ْ

َُْدُودٌ  وَ ا  حَدٌّ 
مَفْقُوبدٍ وَ يََ غَائبِا غَيَْْ 

ُُ وَ يََ  شَاهِدا غَيَْْ مَشْهُوبدٍ يُطْلَبُ فَ يُصَا
O You who are hidden in Your very manifestation,

O You who are manifest despite being hidden,

O Hidden One who is not concealed,

O Manifest One who is not seen!

O You whose reality is beyond description and definition!

O Invisible One who is never absent,

O Witness who is not observed, You are sought and found,



مَاوَاتُ وَ الَْْرْضُ وَ ا  ُِ السَّ يَُلُْوب مِنْ
نَ هُمَا طرُْفَةَ عَيٍْ ا  يدُْرَكُ بِكَيْفٍ وَ مَا بَ ي ْ

ُُّ بِِيَْنٍ وَ ا  بَِيْثٍ أنَْتَ نوبرُ النُّ وَ ا  يُ ؤَيَّنُ  ُِ وبرِوَ رَ الَْْرْبَِ
ِِ أَحَطْتَ بَِمِيعِ الْْمُُوبرِ سُبْحَانَ مَنْ لَ  ءٌ شَىْ يْسَ كَمِثْلِ

مِيعُ الْبَصِيُْ وَ  هُوَب السَّ
غَيْْهُُ سُبْحَانَ مَنْ هُوَب هَكَذَ وَ ا  هَكَذَا

and You are not absent from the heavens and the earth

and whatever is between them even for a twinkle of the eye!

Your Presence is not characterized by quality, place or mode!

You are the Light of all lights, the Lord of all lords,

You encompass all the affairs! Glory be to Him, like whom there is nothing and

He is the all hearing and the all-seeing!

Glory be to Him who is such and none else is such!




